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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

第四部分 流行趋势
Unit 4：Hi-technology 4-4-4 mp3

英语时尚口语情景对话Unit 4：高新科技4-4-4

The devil knows many things because he is old.

人老见识广。

Dialoug 4

4

A:What's that,a new video game?

A:那是什么，一种新的电子游戏吗?

B:Nopel It's the latest generation of PDA! You won't believe what it can do.

B:不是!这是最新一代的掌上电脑!它能做到的事情，简直令人难以置信。

A:For instance?

A:比如说?

B:lt has a built-in camera unit that takes digital color stills. It also plays MP3 files,which I can save on media cards and then transfer to the hard drive of my computer.

B:它有内景的摄像元件可以拍摄彩色的数码照片，还可以播放MP3文件，这臻MP3文件可以储存媒体卡里，然后转存到我的电脑硬盘里。

A:Wow!Anything else?

A:哇噻!还有什么其他的功能吗?

B:This one comes with its own folding keyboard. It has a pre-in- stalled handwriting recognition program. I can use the stylus to write on the screen.

B:这个掌上电脑配有折叠式键盘。它有预装的手写识别程序，可以直接用电子笔在屏幕上书写。

A:What if I want to use CD-ROMs or floppies?

A:那如果我要使用光驱或软驱呢?

B:Just plug in a peripheral CD or floppy drive and you're ready to go!

B:直接插上外置光驱或软驱就行了。
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